
Zápisnica 
zo zasadnutia komisie pre školstvo a šport zo dňa 15. 03. 2007 
 
Prítomní : podľa prezenčnej listiny 
 
Program : 1. Rozpočet MÚ                  
                 2. Žiadosti o dotácie šport. klubov, ktoré patria do KŠŠ 
                 3. Príprava veľkonočného turnaja vo futbale 
      4. Rôzne 
 
Predsedkyňa komisie pre školstvo a šport Mgr. Mária Imrichová privítala všetkých členov 
komisie.   
 
K bodu 1  
 
p. Petáková informovala o návrhu rozpočtu pre ZŠ a MŠ. Výdavky ZŠ na rok 2007 vrátane ŠR 
SR sú plánované vo výške 9 499 tis. Sk.  MŠ vo výške 4 754 tis. Sk, školský klub detí 1 996 tis. 
Sk, školská jedáleň vo výške 2 614 tis. Sk v celkovej výške 9 364 tis. Sk z MČ Lamač. Príjmy sú 
plánované vo výške 18 863 tis. Sk.  Rozpočet takto navrhovaný je vyrovnaný. Rozpočet neráta 
s opravami väčšieho rozsahu 
 
p. starostka uviedla, že s riaditeľkou Petákovou sa niekoľkokrát stretla a neustále riešia  otázky 
financií.  Ďalej uviedla, že provizórny rozpočet MČ Lamač platí do 31.3. 2007. Uviedla tiež, že 
sa uskutočnilo stretnutie predsedov finančnej, kultúrnej, školskej komisie a poslankyne 
Čačíkovej, aby sa zosúladili akcie.  
 
p. Klementisová dala návrh aby komisie školstva a kultúry spolupracovali 
 
p. Janyšková informovala, že na kultúrne a športové  podujatia v roku 2006   komisii pre rozvoj 
vzdelávania, kultúry a voľného času stačilo 398 tis. Sk. 
 
p. Canková navrhla aby ušetrené peniaze schválené pre činnosť komisií sa poskytli pre ZŠ na 
bežnú prevádzku 
 
K bodu 2 
 
Žiadosti o dotácie šport. klubov, ktoré patria do KŠŠ 
 
Komisia  prejednala  3 žiadosti o dotáciu 
1. GOJU karate – komisia odporúča s dotáciu 
2. bedmintonový oddiel - komisia odporúča dotáciu 
3. stolnotenisový oddiel –   neodporúča  pridelenie dotácie   
za: 8   zdržalo sa: 6    
 
K bodu 3 
 
Príprava veľkonočného turnaja vo futbale 



p. Ondrejčák  pripraví v súčinnosti MÚ Lamač a ZŠ veľkonočný turnaj. Predbežný termín 
uskutočnenia turnaja sa dohodol v termíne 13. – 15.4. 2007 v telocvični ZŠ Malokarpatské nám. 
K bodu 4 
 
Rôzne 
 
Bol predložený návrh /Konto Orange/ na vypracovanie projektu atletickej dráhy školského 
ihriska a rekonštrukciu antukovej dráhy. p. Ocilková  navrhla spracovať tento projekt. 
 
Komisia jednomyseľne odporúča MZ MČ Lamač 
 
 p. Mrva  
-  dodržať  rozpočtový objem výdavkov na telovýchovu a šport  
 
p. Petáková 
- zo zimnej údržby kde je navrhovaných 1 500 tis. Sk 500 tis. Sk dať na originálne kompetencie 
- premenovať položku z kultúrnych a školských podujatí na „podujatia pre obyvateľov Lamača“ 
- z čiastky rekonštrukcie a modernizácie (71702) vyčleniť 300 tis. Sk na opravu vnútornej  
   kanalizácie 
 
p. Imrichová 
 
- aby sa zjednotil kalendár podujatí a jeho rozpočet 
 
Komisia jednomyseľne odporúča starostke MČ Lamač rozporovať 
- podiel daní z príjmu FO, z navýšenia 500 tis. Sk prideliť do rozpočtu ZŠ a MŠ na originálne  
  kompetencie  
 
Po prerokovaní všetkých bodov programu bolo rokovanie komisie  ukončené. 
 
Zapísal : Ivan Kovačovič – tajomník komisie 

   
 

Overil  : Mgr. Mária Imrichová v.r.       


